
基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校通告(第 21/22-4號) 

有關 EVI兒童教育資訊網 
 

敬啟者： 

資訊科技於日常生活已經十分普及，而於教學上運用科技亦漸趨成熟。本校引

入全面革新的 EVI兒童教育資訊網，作為支援本校之日常教學。EVI服務有限公司同

時為全校學生提供兒童教育資訊網(兒童及家長天地) ，透過多元化的益智活動遊戲

及家長專欄文章，支援家長及學生在家中進行親子學習，讓每個家庭享受愉快親子

時間，啟發孩子無盡潛能。此外家長登入 EVI兒童教育資訊網個人帳號後亦可瀏覽

學校之活動相片。本校已隨通告派發學生登入名稱及密碼，家長可隨時使用。如對

兒童教育資訊網(兒童及家長天地)有任何查詢，請與 EVI客戶服務部聯絡(電話 2114 

0333)。 

此 致 

各 家 長 

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校 

校長                 啟 

                                                    林琼美 

                                    

2021年 9月 1日 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/ Nursery School Notice(21/22-4) 

EVI children’s education website 

 

                                                                 1st September, 2021 

Dear Parents, 

 

    Information technology is now very common and its use in education field is becoming 

progressively mature. Our school has joined the most up-to-date programme by EVI children’s 

education website as a way to support students in their daily education at school. EVI Services 

Limited also provides a provides a parent-child website (“Parent-Child Paradise “) for whole 

school students. Through a variety of beneficial, interactive game and articles for parents, 

parents can help their children with learning at home. It also allows every family to enjoy a fun 

time together and develop their children’s unlimited potential. In addition, parents can also 

browse school activity photos after logging in to their personal account on EVI children’s 

education website.Your child’s user account number and password is enclosed and it is effective 

immediately. If you have any questions regarding this website, please contact EVI Services 

Limited’s Customer Service Department at 21140333. 

 

       Yours sincerely, 

 

_________________ 

Lam King Mei Helen 

The Principal 

 


